

PRESS RELEASE

27 March 2024
PRESS RELEASE

Hebe Haven Yacht Club Welcomes the 2nd South East Asian Para Sailing Championships

(For immediate release) The Hebe Haven Yacht Club is delighted to be the venue of the esteemed 2nd South East Asian Para Sailing Championships and is home to Sailability Hong Kong Limited as co-organiser of the event.

The 2nd South East Asian Para Sailing Championships is subvented by the Culture, Sports and Tourism Bureau Arts & Sport Development Fund. Organised by Sailing Federation of Hong Kong, China, and supported by Leisure and Cultural Services Department, World Sailing and Asian Sailing Federation.

This event, symbolising inclusivity and inspiration, will unfold over five days, from 27 to 31 March 2024. A diverse group of sailors representing countries from Hong Kong, China, Mainland China, Macau, Thailand, Nepal, Jordan, New Zealand and the Philippines will partake in the competitive 2.4mR, Hansa Liberty, Hansa 303 singles and doubles classes. The championship is not merely a display of the sailors' prowess and perseverance but also a testament to the inclusive ethos that permeates the Sailability and the Hebe Haven sailing community.

The 2nd South East Asian Para Sailing Championships is set to be a grand celebration of skill, diversity, and the cohesive spirit of sportsmanship.

Facebook: [Hebe Haven Yacht Club](#) | Instagram: [hhyc_offical](#) | [HHYC Website](#)

– Ends –

About Hebe Haven Yacht Club

Hebe Haven Yacht Club is a private members club established in the Pak Sha Wan, Sai Kung area in 1963. The Club provides first-class yacht racing and boating facilities for members. The Club also works closely with local schools and organisations, to offer training facilities and professional instruction to develop youth sailing in Hong Kong. In addition, as a 'Caring Organisation' member, the Club proactively contributes to the local community with regularly organised events.

For media enquiries, please contact our PR & Marketing Department at events_mgr@hhyc.org.hk 或致電2719 7911

新聞稿

新聞稿 [即時發放]
2024年3月27日

白沙灣遊艇會即將迎來第二屆東南亞傷健帆船錦標賽

很高興白沙灣遊艇會能夠成為備受讚賞的第二屆東南亞傷健帆船錦標賽的舉辦場地，遊艇會同時是賽事協辦機構——航能香港的家。

第二屆東南亞傷健帆船錦標賽由文化體育及旅遊局 藝術及體育發展基金資助；中國香港帆船運動總會主辦；並得到康樂及文化事務署、國際帆船總會和亞洲帆船運動總會（ASAF）的支持。這項象徵著共容及具啟發性的活動將於 2024 年 3 月 27 日至 31 日展開，為期五天。

不同背景、能力的帆船運動員將代表中國香港、中國、澳門、泰國、尼泊爾、約旦、紐西蘭以及菲律賓，參加競爭激烈的 2.4mR、Hansa 303 和 Hansa Liberty 級別的單人或雙人賽。這場錦標賽不僅展現了帆船運動員們的實力和毅力，也體現了航能香港及白沙灣帆船運動社羣的共容精神。

第二屆東南亞傷健帆船錦標賽將會是一場集技能、多樣性及凝聚體育精神的盛大慶典。

關於白沙灣遊艇會

白沙灣遊艇會於 1963 年成立，一直致力為會員提供國際級遊艇比賽及全面的遊艇服務設施。本會亦有組織帆船培訓項目，與不同學校和機構合作，如基督教青年會，提供專業航海運動訓練指導，全力促進年青人帆船運動的發展。白沙灣遊艇會連續多年獲得社聯頒發「商界展關懷」嘉許，標誌本會積極推動社區活動，舉辦多元化籌款支援香港慈善機構，並致力與本地和世界各地遊艇會建立良好的合作關係。

傳媒查詢，歡迎聯絡公共關係及市場部: events_mgr@hhyc.org.hk 或致電 2719 7911